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«Հայաստանի գիտությունների ազգային ակադեմիայի և Հայաստանի ազգային 

պոլիտեխնիկական համալսարանի տեղեկագիր© տեխնիկական գիտությունների սերիա» 

հանդեսում տպագրվում են տեսական և փորձարարական հետազոտությունների արդ-

յունքները տեխնիկական գիտությունների հետևյալ բաժիններիցª մեքենաշինություն, մետա-

լուրգիա, նյութագիտություն, ընդերքօգտագործման տեխնոլոգիաներ, շինարարական կա-

ռուցվածքներ, հիդրավլիկա և հիդրոտեխնիկական կառույցներ, էներգետիկա, էլեկտրա-

տեխնիկա, գիտական սարքաշինություն և չափողական տեխնիկա, հաշվողական տեխ-

նիկա և ինֆորմատիկա, ռադիոէլեկտրոնիկա, միկրոէլեկտրոնիկա, լազերային տեխնիկա, 

ավտոմատացում և կառավարման համակարգեր£ 

Հանդեսում լուսաբանվում են ակադեմիական և ճյուղային գիտահետազոտական 

ինստիտուտների, բուհերի, գիտաարտադրական միավորումների և այլ կազմակերպու-

թյունների գիտական գործունեության առավել կարևոր արդյունքները£ 

Հանդեսի հիմնական նպատակն է խթանել գիտատեխնիկական առաջընթացը և 

նպաստել արտադրության մեջ այդ արդյունքների ներդրմանը£ 

Հանդեսը նախատեսված է ճարտարագետների, հետազոտողների և գիտնական-

ների լայն շրջանների համար£ Լույս է տեսնում երեք ամիսը մեկ անգամ£ 

В журнале "Известия Национальной академии наук РА и Национального политех-

нического университета Армении. Серия технических наук" публикуются результаты теорети-

ческих и экспериментальных исследований, охватывающих основные разделы технических 

наук: машиностроение, металлургия, материаловедение, технологии недропользования, строи-

тельные конструкции, гидравлика и гидротехнические сооружения, энергетика, электротехника, 

научное приборостроение и измерительная техника, вычислительная техника и информатика, 

радиоэлектроника, микроэлектроника, лазерная техника, автоматизация и системы управления. 

Журнал является периодическим изданием, освещающим наиболее важные результаты 

научной деятельности академических и отраслевых научно-исследовательских институтов, 

вузов, научно-производственных объединений и др. 

Основная цель журнала - пропагандировать фундаментальные и прикладные исследо-

вания в области технических наук, способствовать внедрению их результатов и ускорению 

научно-технического прогресса в производстве. 

Журнал рассчитан на широкий круг ученых, исследователей и инженеров. Выходит 

один раз в три месяца. 

The journal "Proceedings of the Republic of Armenia National Academy of Sciences and 

National Polytechnic University of Armenia. Series of Technical Sciences" publishes the results of 

theoretical and experimental investigations concerning the main branches of technical sciences: 

mechanical engineering, metallurgy, material science, mining engineering, natura utilization, building 

constructions, hydraulics and hydrotechnical constructions, power and electrical engineering, scientific 

instrument making and measuring devices, computer science and informatics, radioelectronics, 

microelectronics, laser eqeupment, automation and control systems. 

The journal is a periodical edition that presents the most important results of scientific 

activities at academic and branch scientific-research institutions, universities, research - industrial 

companies, etc. 

The main task of the journal is the propaganda of fundamental and applied investigations in 

the field of technical sciences, and the promotion of their introduction and the acceleration of 

scientific and technological progress in industry. 

The journal is intended for a wide range of scientists, researchers and engineers. It is 

published once in three months. 
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